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ÇALIŞMA HAYATINDA MİLLİ SEFERBERLİK KAPSAMINDA BİLGİLENDİRME 

SEMİNERİ 

 

28 Şubat Salı günü Zonguldak TSO Konferans Salonunda, “Çalışma Hayatında Milli Seferberlik” 

programını kapsamda Zonguldak İŞKUR İl Müdürü Gönül Demirsu ile Zonguldak SGK İl Müdürü 

Erkan Avcı tarafından hizmetler ve teşvikler konusunda bilgilendirme semineri düzenlendi. Seminer 

sonunda toplantıya katılım sağlayan üyelerin soruları cevaplandı. 

 

ŞUBAT AYI MECLİSİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ 

 

Odamız şubat ayı meclis toplantısı 28/02/2017 tarihinde yapıldı. Toplantı sonrasında Ziraat Bankasının 

girişimci dinamik şube yöneticisi Serdar Koçak Tarafından Dünyada Tarımsl Üretim ekonomisinin 

gelişimi, değişimi konuları meclis toplantısında anlatıldı. Serdar Koçak odamızın katkıları ile hayata 

geçirilmekte olan sera organize sanayi bölgesinden hareketle ziraat bankasının sera organize bölgesine 

kredi destekleri konusunda bilgiler vererek yatırımın %75 ini Ziraat Bankası tarafından 

kredilendirilebileceği ve faiz oranının % 2,5 olduğunu söyledi. 

KOSGEB 2017 yılı desteklerini ise Zonguldak KOSGEB Uzmanı Soner Kaynar anlattı. Soner Kaynar, 

KOBİ tarifi ile başladığı sunumunu, KOSGEB destekleri ve hibe programlarını anlatarak sürdürdü. 

Toplantı üyelerimiz tarafından yöneltilen soruların cevaplanması ile sona erdi. 

 

TOBB GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU KARADENİZ BÖLGESİ İCRA KOMİTESİ 

TOPLANDI 

 

TOBB Genç Girişimciler Kurulu Karadeniz Bölgesi il icra komitesi başkanları toplantısı Zonguldak 

Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde gerçekleşti. 

Toplantıda konuşan Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, “kadınların ve gençleri 

olmadığı işler her zaman topal ilerliyor. TOBB Kadın Girişimciler Kurulu ve TOBB Genç Girişimciler 

Kurulu Birliğimiz Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu’nun bize en büyük katkılarından biridir. 

Yönetim kurulu toplantılarımızın, meclis toplantılarımızın gündemi ne kadar önemli ise girişimci 

kurullarımızın gündemi de bir o kadar önemlidir” dedi. 

Girişimci kurulların projelerine her zaman destek olduklarını söyleyen Demir, “Batı Karadeniz 

Kalkınma Ajansı (BAKKA) ve akademik danışmanımız ile kurullarımızın projelerinin arkasındayız. 

Genç Girişimciler Kurulumuz proje getirsin değerlendirelim, hayata geçirelim. Zonguldak TSO 

kaynakları emrinizde, kaynak işini dert etmeyin” dedi. 

TOBB Karadeniz Genç Girişimciler Kurulu bölge temsilcisi ve TOBB Trabzon Genç Girişimciler 

Kurulu İcra Komitesi Başkanı Tayfun Özlü “Filyos” projesine dikkat çekerek, “Bu projeyle alakalı bir 

çalışma grubu kuralım. Bunu TOBB Genç Girişimciler Kurulu adı altında yapalım. Filyos tüm 

Karadeniz’e etki edecek bir projedir” dedi. 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası akademik danışmanı Yrd. Doç. Dr. Ferdi Kesikoğlu da Zonguldak 

ekonomisinin madencilik ve entegre şekilde demir-çelik, ağaç işleri sanayisi ağırlıklı olduğunu 

söyledi. 
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“Filyos” projesi ile alakalı olarak son on yılda geri adım atılamayacak paralar harcandığını söyleyen 

Kesikoğlu, projenin tamamlanması hususunda kararlılığın olduğunu belirtti. 

TOBB Bartın Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Salim Cem Yıldız ise “Filyos projesini 

bir fırsat olarak görelim, ticari anlamda bizi bir araya getirebilecek tek proje” dedi. 

Toplantıda sunumu yapılan “TOBB – Genç Başarı Şirket Programı” ve “Girişimciler Ligi” projeleri 

bölge il başkanları tarafından ilgiyle karşılandı ve en yakın zamanda gerekli çalışmaların yapılarak 

projelerin Karadeniz bölgesi illerinde uygulanmaya başlanması konuşuldu. 

Toplantıya; TOBB Zonguldak Genç Girişimciler Kurulu Başkanı İdil Papila Demir, Zonguldak Ticaret 

ve Sanayi Odası akademik danışmanı, Ferdi Kesikoğlu, TOBB Karadeniz Genç Girişimciler Kurulu 

bölge temsilcisi ve TOBB Trabzon Genç Girişimciler Başkanı Tayfun Özlü, TOBB Rize Genç 

Girişimciler Kurulu Başkanı Sadık Kahya, TOBB Ordu Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Fatih Şahin, 

TOBB Giresun Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Egemen Öğütçü, TOBB Bartın Genç Girişimciler 

Kurulu Başkanı Salim Cem Yıldız, TOBB Zonguldak Genç Girişimciler Kurulu üyesi Sercan Demir, 

TOBB Bartın Genç Girişimciler Kurulu üyesi Onur Aldatmaz TOBB Girişimcilik Müdürlüğü’nden 

Oğuz Vural ve Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı’ndan Ümran Öztürk katıldı. 

 

KADIN GİRİŞİMCİLER TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİ 

 

8 Mart Dünya Kadınlar Gününde Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası toplantı salonunda Zonguldak 

Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Nurcan Abay başkanlığında bir araya gelen Zonguldak TSO Kadın 

Girişimciler Kurulu, 2017 yılı içinde yapılacak çalışmalar hakkında görüşmelerde bulundu. Genel 

durumun da değerlendirildiği toplantı sonrasında kadın girişimci kurulu üyelerimize çiçek takdim 

edildi ve pasta kesildi. 

 

İŞ BANKASI ZONGULDAK ŞUBE MÜDÜRLERİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

 

İşbankası Zonguldak Şube Müdürü Serdar Utku ve Gazipaşa Şube Müdürü Salih Altuntaş Zonguldak 

Ticaret ve Sanayi Odası'nı ziyaret etti. Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Meclis Başkanı Zafer 

Sağlam ve Genel Sekreter Muharrem Sarıkaya'nın hazır bulunduğu ziyarette, Zonguldak İli özelinde 

ticari hayatı canlandırabilecek faaliyetler, Filyos Projesi'nin ilerleyişi, Sera ve Manda OSB yatırımları 

ile ilgili yapılabilecekler masaya yatırıldı. 

 

ZONGULDAK TİCARET VE SANAYİ ODASI ÜYELERİNE ZİRAAT BANKASINDAN KGF 

DESTEĞİ İLE UYGUN KREDİ İMKANI 

 

Ziraat Bankası Ankara Bölge Koordinatörü DR. Selçuk Demir ve Ziraat Bankası Zonguldak Ticari 

Şube Müdürü Serdar Koçak Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odasını ziyaret etti. Yönetim Kurulu 

Başkanı Metin Demir, Yönetim Kurulu Üyesi Hamdi Öztürk ve Genel Sekreter Muharrem 

Sarıkaya'nın hazır bulunduğu ziyarette ZTSO üyelerine sağlanabilecek kredi fırsatları üzerinde görüş 

alışverişinde bulunuldu. Zonguldak TSO üyelerine Ziraat Bankası ve KGF desteğiyle 250.000 TL' ye 

ve 60 aya varan vade ile 12 ay 0,88 / 24 Ay 0,91 / 36 ay 0,91 / 48 ay 0,94 / 60 ay 0,96 faiz oranlarıyla 
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kredi imkanı sağlanması ve konu ile ilgili protokollerin önümüzdeki günlerde tamamlanması 

kararlaştırıldı. 

 

İHRACATIN FİNANSMANINDA TÜRK EXİMBANK İLE KGF İŞBİRLİĞİ KONULU 

TOPLANTIYA KATILDIK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Metin Demir ve Genel Sekreterimiz Muharrem Sarıkaya 20 Mart 2017 

Pazartesi günü 15.00 de Bolu Ticaret ve Sanayi Odası Konferans Salonunda düzenlenen “İhracatın 

Finansmanında Türk Eximbank ile KGF İşbirliği” konulu toplantıda sektör temsilcileri ve çevre il oda 

yetkilileri ile bir araya geldi. 

 

ZONGULDAK TEKNOPARK'IN KURULUŞU İÇİN YAPILAN TOPLANTIYA KATILDIK 

 

Kdz. Ereğli TSO Toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıya BEÜ Rektörü Prof. Dr. Mahmut Özer, 

Zonguldak TSO Başkanı Metin Demir, Kdz. Ereğli TSO Başkanı Yaşar Tetiker, Başkanvekili Sertan 

Yalçın, yönetim kurulu üyeleri Mehmet Çivici, Sibel Demirçin, Hasan Yavuz ve Abdurrahman Çınar, 

Alaplı TSO Başkanı Recep Ocak, Çaycuma TSO Başkanı Rıfat Sarsık ve Devrek TSO Başkanı Ertan 

Civak katıldı. 

Tetiker:' Zonguldak'a teşvik verilmemesi sahipsizlikten' 

Toplantının açılışında konuşan Kdz. Ereğli TSO Başkanı Yaşar Tetiker, Zonguldak'ın 5 bin maden 

şehidi vermesine rağmen deprem, sel, yangın gibi doğal afetlerin yanı sıra terör yaşanan bölgelerdeki 

teşviklerin verilmemesini eleştirdi. Zonguldak'a teşvik verilmemesinin sebebinin sahipsizlik olduğunu 

vurgulayan Tetiker, 'Zonguldak'ta Teknopark kurulması projesi yaklaşık 1,5 ay kadar önce gündeme 

geldi. İlk toplantımızı 15 gün önce Zonguldak TSO'da Başkanımız Metin Demir'in daveti ile yaptık. 

Zonguldak ve ilçelerinin bu Teknopark'a ihtiyacı var. Teşvik alan bölgelere baktığımızda deprem 

olmuş, terör yaşanmış yada doğal afet olmuş. Zonguldak'ta da yıllardır binlerce şehit vermişiz. 

Zonguldak'ta 5 bin maden şehidimiz var. Bundan daha büyük felaket olur mu? Biz felaketlere açığız 

demeyiz, Allah beterinden korusun. Her yerde teşvik kat kat artarken bizim Zonguldak'a gelindiğinde 

bu kadar4 sıkıntılı bir bölge. Nedir arkadaş? Bana göre sahipsizlik. Bu güne mahsus değil. Zonguldak 

her seferinde sahipsiz bırakılmış. Birde bizim Zonguldak halkımız yumuşak başlı, kabullenmiş olması. 

Zonguldak'ın yer altında ekmek arama mücadelesini yer üstüne çıkarmak için hep birlikte çalışıyoruz. 

Rektör hocamızın takdir ettiğim en güzel yönü de bu. Göreve geldiğimizde bin 700 olan öğrenci 

sayısının artırılması için kendileri yardımcı oldular ve bu gün 3 bin 700'lere çıktı. Buda şunu 

gösteriyor üniversite ticaret odaları ile birlikte olduğunda bir çok şeyi başarabildiği görüldü. 2006'da 

özelleştirilmiş bir Erdemir'den sonra Ereğli'de ekonomik bir çöküntü var. Bu ekonomik çöküntü 

Alaplı'ya da aynı oranda yansıyor. Çünkü Ereğli ve Alaplı ekonomik yönden hiçbir zaman ayrı 

düşünülemez. Öğrenci sayısının artmasını ekonomik çöküşün bir telafisi olarak görüyoruz. Bizim tüm 

mücadelemiz bunun için' dedi. 

Prof. Dr. Özer: 'Teknopark Bölgemizdeki Endüstri'yi geliştirecek' 

Teknopark'ın Üzülmez'de daha önce TTK'dan alınan bir binada faaliyet göstereceğini aktaran BEÜ 

Rektörü Prof. Dr. Mahmut Özer, bölgedeki endüstrinin gelişmesi için çok büyük katkılar sağlanacağını 

dile getirdi. Prof. Dr. Özer, 'Tüm TSO Başkanlarımıza üniversitemize yapmış oldukları katkılardan 

dolayı teşekkür ediyorum. Bu günkü konumuz Zonguldak merkezine kuracağımız Zonguldak 
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Teknopark. Bu gün burada Zonguldak Teknopark'ın kurulması ile ilgili kararı alacağız. Öğleden sonra 

Valimizle görüşüp, başvurumuzu ya bu hafta sonu yada önümüzdeki hafta Bilim, Sanayi ve Teknoloji 

bakanlığımıza yapacağız. Bakanımızla görüşüp kuruluş aşamasını çok kısa sürede nihayete ermesini 

sağlayacağız. Benim tahminim bir ay içerisinde bunu neticelendiririz. Kurulduktan sonra Ereğli'de 

şube açmamız için ayrıca aynı prosedürleri yapmamız gerekmeyecek. Ereğli'de kuracağımız şube 

Zonguldak Teknopark ile aynı avantajlara sahip olacak. Bizim üniversite olarak gelmiş olduğumuz 

noktada tek eksikliğimiz Teknoparktı. Teknoparkı kurduktan sonra hem üniversitemizdeki 

akademisyenlerin endüstri ilişkileri güçlendirilmesi, hem kendileri müteşebbis olarak sahaya 

çıkmalarını sağlamak, Zonguldak ve ilçelerindeki endüstri AR-GE yatırımları ve teşviklerini sağlamak 

için çok önemli bir girişim. Hem üniversitemiz hem de bölgemizdeki müteşebbisler için önemli bir 

girişim. Bizim için en önemlisi Bülent Ecevit Üniversitesi sanayi ile çok daha fazla içli dışlı olmak 

durumunda kalacak. Ben sıkıntılardan daha ziyade mevcut sıkıntılara rağmen neleri yapabiliriz onun 

için çaba sarf ediyorum. Burada da benim en önemli paydaşlarım TSO Başkanlarımızdır. Bizim için 

bir diğer önemi de üniversitemizin bizim göremediğimiz eksikleri ve geliştirebileceğimiz yönleri. 

Şehrimizin ve üniversitemizin kalkınmasının önündeki engelleri kaldırmak için el birliği ile 

çalışıyoruz. Teknopark ticari bir işletme olarak düşünün, ayrı bir yönetim kurulu var' diye konuştu. 

'Ereğli Eğitim Kampüsü proje ihalesi yapıldı' 

Kdz. Ereğli Eğitim Kampüsü'nün yıkım işinin bittiğini ve proje ihalesinin de yapıldığı bilgisine veren 

Prof. Dr. Özer, çalışmalarının planlandığı şekilde devam ettiğini aktardı. Prof. Dr. Özer üniversitenin 

Ereğli'de ki çalışmaları ile ilgili olarak şu bilgileri verdi; 'Ereğli ile ilgili hiçbir sıkıntımız yok. Ereğli 

kampüsü ile ilgili yıkım çalışması gerçekleştirildi. Proje ihalesi de gerçekleştirildi. Üniversitenin 

planladığı şekilde süreç yürüyor. Öğrenci sayısı Ereğli'de istenilen düzeyde olmasa bile rasyonel bir 

şekilde artışlar devam ediyor. Elbette beklentiler 10 binler şeklinde ifade ediliyor. Bizim için 

başladığımız noktadan nereye geldiğimiz önemli. Bin 600'lerden 4 binli rakamlara geldik. Bunu 4 yıl 

içerisinde gerçekleştirdik. Şu anda fiziki olarak mekanlarımızın en küçük noktasını dahi kullanır 

durumdayız. Göreve geldiğimiz Ereğli'de sadece Eğitim Fakültesi ve Denizcilik Yüksekokulu vardı. 

Şu anda Eğitim Fakültesi, Denizcilik Fakültesi, Turizm Fakültesi, Kdz. Ereğli Meslek Yüksekokulu 

var. Gerçekten bir üniversite gibi 3 tane fakültesi, meslek yüksekokulu ile kampüse dönüştü Ereğli. 

İnşallah sayın başkanımız ve diğer kurumların destekleri ile önümüzdeki yıllarda çok daha hızlı bir 

şekilde artışını sağlayacaktır. Ereğlililerde umutları ve güvenleri ile üniversiteye yaklaşsınlar. 

Gelişimiz ve fiziki mekanlarla ilgili de hiçbir sıkıntı yok.' 

Yapılan konuşmaların ardından Zonguldak İl Odaları Akademik Danışmanı Ferdi Kesikoğlu 

Teknopark'ın Zonguldak'ta ki müteşebbislere, akademisyenlere, bölgenin ve ülkenin gelişimine ne tür 

katkı sağlayacağını sinevizyon sunumu eşliğinde anlattı. Teknopark'ın kuruluş ortaklığında BEÜ, 

Zonguldak İl Özel İdaresi ve 5 tane TSO yönetimi yer alacak. 

 

ZONGULDAK GIDA TARIM VE HAYVANCILIK İL MÜDÜRLÜĞÜNE ZİYARETTE 

BULUNDUK 

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir ve Genel Sekreter 

Muharrem Sarıkaya Zonguldak Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğüne atanan Cemalettin 

Çataklı'ya makamında hayırlı olsun ziyaretinde bulunarak yeni görevinde başarılar dilediler. 
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KOSGEB MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

 

Kosgeb İl Müdürü Güven AKTAŞ ve Kosgeb Kredi Süreç Sorumlusu Tayfun ÖNER Odamızı ziyaret 

etti. Ziyarette Kosgeb kredilerinin kullanımında yaşanan sorunlar görüşüldü. Söz konusu sorunların 

neler olduğu ve çözümleri ile ilgili olarak Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde, Esnaf ve 

Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanlığı ve Banka Şube Müdürlerinin katılacağı bir toplantı yapılması 

kararlaştırıldı. 

 

 


